Chris Krohn Statement

The City of Santa Cruz is swept up in a well-funded, multi-city, developer-backed campaign to remove elected leaders with records of standing up for tenants and neighborhoods. These interests are targeting me because I ask for expansive neighborhood input on development proposals, I fight for low-income housing, and I defend preservation of neighborhoods – including our urban tree canopy.

Resisting entrenched interests, the council majority elected in 2018 passed an ordinance that requires developers to provide 20% affordable units in new construction. We increased access to medical services for downtown residents. We passed a climate emergency declaration and secured support for tenant legal services. Our council majority created emergency shelter funding to support people seeking housing and employment, and I led the effort to increase the wages of the lowest-paid city workers.

What will the recall do to Santa Cruz? If voters do not take a stand, the pay-off for real estate and developer interests will be green-lighting high-density luxury development with few affordable units for working families, and our main library will be moved into a new, unwanted six-story garage, displacing our popular Farmer's Market. My bottom line: Santa Cruz is not for sale!

Please vote NO on both recalls. stopsantacruzrecalls.org

La Ciudad de Santa Cruz se ha visto involucrada en una campaña bien financiada y respaldada por promotores inmobiliarios de varias ciudades para eliminar a los líderes electos que tienen antecedentes de defender a los inquilinos y a los barrios. Estos intereses apuntan a mí porque pido una amplia participación de los vecindarios en las propuestas de desarrollo, lucho por la vivienda de bajos ingresos y defiendo la preservación de los vecindarios - incluyendo nuestro arbolario urbano.

Resistiendo a los intereses arraigados, la mayoría del concejo elegido en 2018, aprobó un decreto que requiere que los desarrolladores proporcionen un 20% de unidades asequibles en las nuevas construcciones. Aumentamos el acceso a los servicios médicos para los residentes del centro de la ciudad. Aprobamos una declaración de emergencia climática y aseguramos el apoyo a los servicios legales de los inquilinos. La mayoría de nuestro concejo creó el financiamiento para refugios de emergencia para apoyar a las personas que buscan vivienda y empleo, y yo lideré las gestiones para aumentar los salarios de los trabajadores municipales peor pagados.

¿Qué le hará la retirada a Santa Cruz? Si los votantes no toman una posición, la recompensa por los intereses de bienes raíces y de los desarrolladores será la aprobación de un desarrollo de lujo de alta densidad con pocas unidades asequibles para las familias trabajadoras, y nuestra biblioteca principal se trasladará a un nuevo garaje de seis pisos, desplazando a nuestro popular Mercado de Granjeros. Mi conclusión: ¡Santa Cruz no está en venta!

Por favor, vote NO en ambos retiros. stopsantacruzrecalls.org